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Vänsterpartiet är nöjda med att ett systematiskt patientsäkerhetsarbete genomförs i 
kommunen och att vi därmed kan belysa de brister som finns vilket också 
patientsäkerhetsberättelsen lyfter.  
 
Vi vill dock lyfta ut ett par punkter ur berättelsen där Vänsterpartiet anser är oacceptabelt 
låga och bör vara prioriterade för åtgärder. Palliativa registret rapportering för Huddinge 
kommun visar på stora brister som kan tillskrivas omvårdnaden. Utveckling av trycksår, 
mänsklignärvaro vid dödsögonblicket, brytpunktssamtal, smärtskattning och munhälsa är 
rapportera mycket låga tal. Flera av dessa punkter lyfts även i den granskning som IVO 
gjort med anledning av Covid19 pandemin. Vi ställer oss dock frågan om detta är 
beroende på kunskapsbrist hos personal eller brist på resurser i form av personal eller en 
kombination av de båda. Vi vet att det är stor personalomsättning i Huddinges 
verksamheter vi vet också att det är mycket sjukfrånvaro. Vi vet att palliativ vård kan vara 
något fint när den sköts rätt och behovet av personal som kan och har möjlighet att vara 
närvarande har intensifierats i samband med pandemin.  
 
Vi vill även påtala det absurda i att inkontinensproduktupphandling belyses som en del i 
denna rapport istället för att fokusera på patienterna och hur det fungerar för dem. Vi 
anser att det i sig är att missa målet.  
 
När det kommer till avvikelserapporteringen uppskattar vi de förklaringar som tillkommer 
men hade önskat att även detta rapporterades tydligt i tabellform. Vi noterar att införandet 
av digitalsignering inte har ökat säkerheten ännu när det kommer till delegering av att ge 
läkemedel. Vi hoppas att detta förbättras under kommande år och kommer följa detta 
noga.  
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